

中国农业工程学会的编辑工作 The Editorial Work of CSAE

稿件编号: 19890329

中文关键词:

英文关键词:

基金项目:

作者	单位
杨振声	学会学报编委会, 副主编第三届常务理事中国农业工程研究设计院副编审

摘要点击次数: 3

全文下载次数: 11

中文摘要:

中国农业工程学会十分重视期刊编辑工作。自学会成立,1980年初创办了技术普及刊物《农业工程》(双月刊),1985年创办了学术刊物《农业工程学报》(季刊)。两本刊物全面及时地报导了各时期学会的学术工作与成就,科学技术普及工作与成果,农业工程学科建设与发展。通过刊物的报导、内外交流,推广与普及,有力地推动了中国农业工程事业的迅速发展,加快了农业现代化建设步伐。几年来,《农业工程》(1986年更名为《农村实用工程技术》)已出版58期,累计发行近50万份,发行到全国各地、县广大农村。《农业工程学报》已出版5卷18期,累计发行近3万份,发行到全国各有关科研、行政单位及大专院校。两本刊物的良好工作成绩,曾得到中国科协、农业部有关部门及广大读者的表彰。

英文摘要:

CSAE has paid great attention to the editorial work for periodicals in the field of agricultural engineering. Since the founding of CSAE, she started to publish the bimonthly periodical, the "Agricultural Engineering" with the content of appropriate engineering technologies at the beginning of 1980 and an advanced scientific quarterly periodical, the "Transactions of Agricultural Engineering of CSAE" in 1985. These two periodicals have presented all the academic work and achievements, extension work and their benefits to rural people and the construction and development of agricultural engineering discipline, in the field of agricultural engineering in China at different developing stages completely and on time. Through the presentation, domestic and foreign exchanges of these two periodicals have promoted the rapid development of agricultural engineering science in China and in consequence, quicken the steps of the modernization of Chinese agriculture. Now the bimonthly "Agricultural Engineering" has changed its name into the "Rural Appropriate Engineering Technology". This periodical has been published 58 numbers and all together it has been printed five hundred thousand copies and distributed to the rural area all over the country. The Transactions of Agricultural Engineering has been published 5 Volumes, 18 Numbers and thirty thousand copies. For the exchanging with foreign agricultural engineers, each article on the "Transactions of agricultural Engineering" has an abstract in English. The Transactions have been distributed mainly to the research institutes and colleges or universities covered the whole country. These two periodicals were awarded the prizes by China Association of Science and Technology and different bureaus of Chinese Ministry of Agriculture. They are also welcomed by the readers.

[查看全文](#)

[关闭](#)

[下载PDF阅读器](#)

您是第606958位访问者

主办单位: 中国农业工程学会 单位地址: 北京朝阳区麦子店街41号

服务热线: 010-65929451 传真: 010-65929451 邮编: 100026 Email: tcsae@tcsae.org

本系统由北京勤云科技发展有限公司设计

